
استان فارس 
لارستان

تکمیل فرآیند ساخت پل های محور مهر- 
گله دار-دارالمیزان

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه وشهرسازی 
لارستان، محمدرضا باقری فرد مدیرکل راه وشهرسازی لارستان به همراه 
و  ساخت  مدیریت  دستاران  عبدالمجید  سید  اتفاق  به  و  پروژه  مشاوران 
 - مهر  محور  پل های  ساخت  مراحل  از  اداره کل  این  راه های  توسعه ی 
پروژه ی  این  خصوص  در  فرد  باقری  کرد.  بازدید  گله دار-دارالمیزان 
پل ها  این  ساخت  در  آنچه  داشت:  اظهار  مهر  شهرستان  در  اولویت دار 
تردد  در  تسهیل  ایجاد  و  اهداف  پیشبرد  در  آن ها  اثربخشی  است  مهم 
اعتقادیم که  این  بر  زیرساخت هاست، چرا که  از  بخشی  فراهم آوری  و 
ساخت پل در جاده ها می تواند به عنوان یک نقطه ی استراتژیک در بحث 
تردد مطرح و تأثیرات به سزای خود را به خوبی برای تکمیل این فرایند 

نمایش دهد و خدمات آن نیز به مردم این منطقه عرضه شود.
وی با بیان اینکه: ساخت دو دستگاه پل با دو دهانه ی ۴۵ متری و دو دهانه 
۵۰ متری در کیلومترهای 19 و 36 در حدفاصل گله دار تا دارالمیزان با 
عرشه های فلزی با اقدامات مؤثر از سوی پیمانکار مراحل ساخت خود را 
سپری نموده، افزود: برای تحقق این نیاز مهم که می تواند نقش مؤثری 
اقدامات  و  گرفته  مستمری صورت  تلاش های  کند،  ایفا  منطقه  برای  را 
انجام  در حال  جدیت  با  رو  پیش  موانع  شدن  مرتفع  برای  آن  تکمیلی 
می باشد. باقری فرد با اشاره بر اینکه طول این محور 68 کیلومتر می باشد، 
ادامه داد: عملیات راهسازی به طول 5 کیلومتر برای اتصال این دو پل در 
این طرح پیش بینی شده و یک دستگاه آب نمای کنار گذر در کیلومتر 
36 نیز نقش سرویس دهنده ی بارهای ترافیکی بیش از 45 تن در کنار 

این پل را پوشش خواهد داد. 
برای  ریال  میلیارد   ۱۰۰ بر  بالغ  اعتباری  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  وی 
اجرای دو دستگاه پل و تکمیل محور منتهی به آن می بایست هزینه شود 
و شایسته است از خدمات شکیبایی مدیر عامل شرکت جهاد نصر تقدیر 

و تشکر نماییم.

مدیرکل راه و شهرسازی لارستان:

باز پس گیری 12 هکتار از اراضی ملی از 
زمین خواران در گراش

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی 
لارستان، محمدرضا باقری فرد از اراضی رفع تصرف شده در شهرستان 
گراش خبرداد. باقری فرد اظهار داشت: با توجه به مطالبه گری عمومی در 
خصوص استیفای حقوق بیت المال در اراضی ملی و با وجود اساسنامه ی 
سازمان ملی زمین و مسکن مبنی بر اعمال تصدی حقوق مالکیت نسبت 
به اراضی دولتی هر گونه تجاوز و دخل و تصرف در اراضی ملی خلاف 
مقررات است و این موارد به طور مستمر از سوی یگان حفاظت مستقر در 

این اداره کل در حال پایش و رصد می باشد.
وی تصریح کرد: در این راستا دستگاه های قضایی و دادستان در شهرستان 
با همکاران ما در اداره کل داشته و توانستیم با  گراش هم پوشانی خوبی 
اقدام سریع 14 قطعه از از اراضی ملی با مساحتی بالغ بر 12 هکتار به ارزش 
60 میلیارد ریال از عرصه های ملی را در شهرستان گراش پشت نیروگاه 

برق از تملک متصرفان خارج کنیم.
مدیر کل راه و شهرسای لارستان با اشاره به این مطلب که هرگونه ساخت 
و ساز در اراضی ملی و همچنین نقل و انتقال آن ممنوع است، خاطر نشان 
کرد: با توجه به تشکیل یگان حفاظت از اراضی ملی در اداره کل راه و 
شهرسازی لارستان و زحمات روزانه ی بخش مدیریت املاک و حقوقی 
با  برخورد  به  نسبت  تخلف  هرگونه  مشاهده  صورت  در  اداره کل،  این 
متصرفین مغرض تلاش خواهیم کرد و به افراد سودجو فرصت تعرض به 

بیت المال را نخواهیم داد.
در  اقدمات  این  اینکه  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  فرد  باقری 
با  برخورد  در  ما  آمار  داد:  ادامه  است،  گرفته  صورت  گذشته  سنوات 
هیچ  اهل  راه  این  در  که  است  حقیقتی  گویای  بیت المال  به  متجاوزین 
گونه مماشات و مسامحه ای نخواهیم بود و با مأموریت های پی در پی در 
خصوص رفع تصرف و قلع قمع طبق حکم مراجع قضایی این مأموریت 

محول شده را به نحوی شایسته دنبال خواهیم کرد.

قیروکارزین
تقدیر از دو گروه برگزیده تئاتر 

قیروکارزین در جشنواره فجر فارس
از دو گروه موفق تئاتر قیروکارزین در جشنواره تئاتر فارس توسط اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی این شهرستان تقدیر به عمل آمد.
روابط عمومی  و  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  به گزارش روزنامه 
حضور  با  مراسمی  در  فارس،  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره کل 
و  بازیگران  از  قیروکارزین  تئاتر  اهالی  و  هنرمندان  محلی،  مسئولان 
عوامل دو نمایش »این داستان را اولین بار آسیابان پیری شنیده بود« به 
حسینی  مجتبی  کارگردانی  به  »هوملت«  و  حسین نیا  رزاق  کارگردانی 
قیری در سالن آمفی تئاتر اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی قیروکارزین با 

اهدای لوح تقدیر و جوایزی تجلیل به عمل آمد.
در بیست و هشتمین جشنواره تئاتر فارس این داستان را اولین بار آسیابان 
پیری شنیده بود« به کارگردانی رزاق حسین نیا از قیروکارزین با کسب 

جوایز فراوانی در بخش های مختلف راهی سی و ششمین جشنواره فجر شد 
ضمن این که در بخش طراحی گریم نیز از میان نامزدهای بخش یادشده 
تندیس، دیپلم افتخار و جایزه نقدی برای نمایش »هوملت« به فرزانه رادفر 

و مهدی ستوده اهدا شد.

حمیدرضا فرهمندپور رییس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی قیروکارزین 
نمایش  پیشکسوتان  و  هنر  اهالی  از حضور  تقدیر  مراسم ضمن  این  در 
اظهار داشت: تئاتر در قیروکارزین روز به روز مراحل رشد و تکامل خود 

را پشت سر می گذارد.
استعدادهای  دارای  محرومیت ها  تمام  وجود  با  قیروکارزین  افزود:  وی 

بزرگی در زمینه تئاتر است که باید به کشور معرفی شوند.
فرهمندپور گفت: تئاتر »این داستان را اولین بار آسیابان پیری شنیده بود« 
به کارگردانی رزاق حسین نیا با درخشش خود در در بیست و هشتمین 
به رخ  را  قیروکارزین  در  نمایش  هنر  قابلیت های  فارس  تئاتر  جشنواره 

رقیبان خود با وجود تمام کمبودها کشید.
در پایان این مراسم با حضور فرماندار و سایر مسئولان محلی از هنرمندان 
و پیشکسوتان هنر نمایش در قیروکارزین با اهدای لوح تقدیر و هدایایی 

تجلیل به عمل آمد.

استهبان
 باحضور رییس دانشگاه پیام نور و مدیر کل آموزش فنی 

و حرفه ای فارس صورت گرفت؛

افتتاح اولین مرکز ارتقای شایستگی های حرفه ای 
دانشجویان در دانشگاه پیام نور استهبان

به منظور ارتقای سطح مهارت ها و توانمندی های دانشجویان، اولین مرکز 
ارتقای شایستگی های حرفه ای دانشجویان دانشگاه پیام نور استان فارس در 

دانشگاه پیام نور استهبان آغاز به کار کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه پیام نو ر استهبان، 
فارس  استان  ای  و حرفه  فنی  آموزش  مدیر کل  مراسم کوشکی  این  در 
نور شهرستان  پیام  دانشگاه  و  و حرفه ای  فنی  آموزش  مرکز  از  با تشکر 
ارتقاء  مرکز  اولین  راه اندازی  تفاهم نامه،  انعقاد  خصوص  در  استهبان 
شایستگی های حرفه ای دانشجویان )SCD(، هدف از راه اندازی این مرکز 
را برنامه ریزی دوره های آموزش مهارتی مرتبط برای دانشجویان دانشگاه 

پیام نور استهبان  اعلام نمود.
به  اشاره  با  نیز دراین مراسم  استان فارس  پیام نور  قرائتی رییس دانشگاه 
اهمیت تحقق شعار سال که توسط مقام معظم رهبری تعیین شده است، 
برای  مهارتی  آموزش  فرصت  یک  مراکزی،  چنین  ایجاد  با  گفت: 
رشته  با  مناسب  مهارتی  تحصیل،  زمان  در  تا  می آید  پیش  دانشجویان 
تحصیلی خود را فراگرفته و تجربه نمایند و این رویکرد می تواند در آینده 

دسترسی به فرصت های شغلی را برای دانشجویان سهل تر نماید.
دیده ای  مهارت  افراد  دنیا  پیشرفته  کشورهای  در  داشت:  اظهار  قرائتی 
توسعه کشورشان تصمیم گیرنده و تصمیم سازنده هستند.  هستند که در 
اینکه جوانان در کشورمان به دنبال کسب دانش و مدرک هستند بسیار 
جامعه  در  تا  گردد  تبدیل  نیز  به عمل  دانش  این  باید  ولی  است  خوب 
همکاری  با  پیام نور  دانشگاه  را  فرصت  این  افزود:  باشد وی  لمس  قابل 
مرکز آموزش فنی و حرفه ای شهرستان برای دانشجویان میسر نموده و 

دانشجویان باید از این فرصت به نحو احسن استفاده کنند.
نگرش  با  مؤسسه  این  مراسم گفت:  این  در  نیز  استهبان  فرماندار  شرفی 
مهارتی شروع به فعالیت نموده و نشانه برجسته آن هم، موضوع راه اندازی 
مرکز ارتقاء شایستگی های حرفه ای دانشجویان )SCD( با کمک مرکز 
بیشتر  آشنایی  هدف  با  که  است  شهرستان  حرفه ای  و  فنی  آموزش 

دانشجویان با آموزش های مهارتی و ارتباط با صنعت می باشد.
درحاشیه این مراسم تفاهم نامه همکاری بین دانشگاه پیام نور استان و اداره 

کل فنی وحرفه ای استان فارس به امضاء طرفین رسید.
حضور در جلسه شورای اداری شهرستان، جلسه با کارکنان مرکز و بازدید 
از مجتمع گلخانه که توسط بخش خصوصی در دانشگاه پیام نور استهبان 
دانشگاه  رییس  روز ه  یک  سفر  برنامه های  دیگر  از  است  شده  احداث 

پیام نور استان فارس به شهرستان استهبان بود.

ممسنی و رستم
در دیدار نماینده ممسنی و رستم با 

مدیرکل بنیاد مسکن فارس عنوان شد؛
تقویت فرهنگ مشارکت محلی در روستاها

مسعود گودرزی نماینده مردم ممسنی و رستم در مجلس شورای اسلامی 
در دیداری با عطا الله زمانی مدیر کل بنیاد مسکن فارس بر لزوم تقویت 
فرهنگ مشارکت محلی و منطقه ای برای حل مشکلات توسعه ای روستاها 
می توان  محلی  مشارکت  فرهنگ  تقویت  با  داشت:  بیان  و  کرد  تأکید 

بسیاری از مشکلات روستاها را بر طرف کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس، 

گودرزی دراین دیدار به برخی از نیازهای مناطق روستایی شهرستان های 
رستم و ممسنی اشاره کرد و افزود: از 143 روستای دارای طرح هادی در 
شهرستان ممسنی فقط در 30 روستا عملیات اجرایی انجام شده و نیاز به 

اقدام جدی برای اجرای طرح های هادی می باشد.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی در مجلس شورای اسلامی 
دیگر  و  نورآباد  شهر  در  حوادث  تسهیلات  پرداخت  موضوع  همچنین 
شهرهای شهرستان ممسنی را مطرح کرد و خواستار مساعدت بانک ها و 

همچنین پیگیری بنیاد مسکن برای روان سازی اعطای این تسهیلات شد.
گودرزی درخواست پیگیری و سرعت در انجام کار انتخاب زمین روستای 
پرداخت  در  عمل  سرعت  و  پیگیری  و  درخواست  همچنین  و  مشایخ 

وام های بلاعوض منطقه تنگ الله این شهرستان را مطرح کرد.
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  رستم  و  ممسنی  مردم  نماینده 
مردم باید فرهنگ همکاری و مشارکت را تقویت کنند گفت: با تقویت 
فرهنگ مشارکت می توان حرکت چرخه توسعه و رونق را تسریع بخشید.
آب،  راه،  مانند  توسعه ای  نیازهای  که  این  بر  تأکید  ضمن  گودرزی 
تأسیسات زیر ساختی به عنوان نیازهای اولیه و اساسی در توسعه و عمران 
امکانات  این  از  تا زمانی که شهر و روستایی  منطقه ای است گفت:  هر 
انتظار داشت که  نباشد، نمی توان  و مسیرهای ارتباطی مناسبی برخوردار 

رونق و آبادانی و توسعه پایدار در آن منطقه به وجود آید.

استان بوشهر
معاون استاندار بوشهر:

 طرح های مهم زیربنایی و روبنایی 
در عالی شهر اجرا می شود

و  زیربنایی  مهم  طرح های  گفت:  بوشهر  استاندار  عمرانی  امور  معاون 
روبنایی در عالی شهر اجرا می شود.

اجرای  بررسی روند  باستی در  به گزارش خبرنگار مهر، سیدمحمدحسن 
شهر  پیشرفت  و  توسعه  داشت:  اظهار  عالی شهر  در  عمرانی  طرح های 
وضعیت  بهبود  دنبال  و  می کنیم  دنبال  جدی  به صورت  را  عالی شهر 

زیرساخت ها هستیم.
وی به اجرای طرح ها و پروژه های متعدد و متنوع در این شهر اشاره کرد 
و ادامه داد: طرح های مهم زیربنایی و روبنایی در شهر عالی شهر بوشهر در 

دست اجرا است و با روند خوبی در حال توسعه است.
به  ریال  میلیارد   ۱۰۰ اختصاص  از  بوشهر  استاندار  عمرانی  امور  معاون 
طرح های عمرانی در عالی شهر خبر داد و اضافه کرد: توسعه شهر عالی شهر 

در همه حوزه ها مد نظر است و اعتبارات مناسبی تخصیص می یابد.
وی بیان کرد: آغاز مرکز جامع سلامت، ایجاد فضاهای آموزشی، ورزشی، 
دیگر  و  عالی شهر  جاده ای  ارتباط  طرح های  توسعه  درمانی،  و  تفریحی 

پروژه ها به صورت جدی در دستور کار است.
و  مدرسه ۱۲ کلاسه  عملیات ساخت  باکیفیت  اجرای  به  اشاره  با  باستی 
استخر سرپوشیده و مجموعه فرهنگی عالی شهر افزود: اجرای این پروژه ها 

مردم را به زندگی در این شهر امیدوارتر می کند.
وی خاطرنشان کرد: در سال های اخیر شاهد اقدامات ارزشمندی از سوی 
شرکت عمران عالی شهر بوده ایم و طرح های بسیار مهمی اجرا شده است.

استان هرمزگان 
عضو شورای شهر بندرعباس:

توسعه فضای سبز از نیازهای ضروری 
شهر بندرعباس است

عضو شورای شهر بندرعباس گفت: توسعه فضای سبز با توجه به گسترش 
روزافزون جمعیت و ساخت و سازهای شهری از نیازهای ضروری است.

به گزارش خبرنگار مهر، فاطمه جراره در جلسه علنی شورای شهر بندرعباس 
ارائه گزارش عملکرد سازمان پارک ها و فضای سبز  با دستور کار  که 
شهرداری بندرعباس برگزار شد، بیان داشت: در شهر بندرعباس با توجه 
به گرمای هوا و برای مقابله با آلودگی های صوتی و کاهش استرس های 

محیطی نیاز مبرم به فضای سبز داریم.
با استانداردهای  وی گفت: سرانه فضای سبز در شهر بندرعباس نه تنها 
نیز فاصله زیادی دارد و کمبودهای  با استانداردهای کشور  بلکه  جهانی 

زیادی در فضای سبز وجود دارد.
رییس کمیسیون حقوقی، نظارت و ارزیابی شورای اسلامی شهر بندرعباس 
خطرناک  بندرعباس  شهر  آینده  برای  غرب  صنایع  آلودگی  کرد:  بیان 
ایجاد  بیشتری در شهر  تا فضاهای سبز  اتخاذ شود  تدابیری  باید  است و 
شود. جراره گفت: در سالیان اخیر برنامه ای برای ایجاد فضاهای سبز وجود 
نداشته و باید برنامه ریزی صحیح و در راستای توسعه فضای سبز، پارک ها 

و بوستان هایی در خور شأن مردم ایجاد کرد.

وی افزود: طرح هر محله یک پارک ایده خوبی است، ولی باید پارک ها 
اینکه فقط آمار احداث پارک ها  نه  ایجاد شوند  در خور شأن مردم محله 

افزایش یابد.
را  شهر  جمعیت  درصد   ۵۰ حدود  به اینکه  توجه  با  داشت:  بیان  جراره 
بانوان تشکیل می دهند بایستی محیط تفریحی متناسب با بانوان این شهر 

احداث شود.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
رییس اتاق بازرگانی یاسوج با سفیر 

اسلواکی در ایران دیدار کرد
اسلواکی  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  اقتصادی  روابط  گسترش  هدف  با   

رییس اتاق بازرگانی یاسوج با سفیر اسلواکی در ایران دیدار کرد.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، جبار کیانی در این دیدار با اشاره 
به نشست های پیشین دو طرف با همدیگر، اظهار داشت: باتوجه به شرایط 
بود که  نخستین کشوری  اسلواکی  اقتصادی  فعالان  برجام  از  ایران پس 

برای انجام ارتباطات و فعالیت تجاری به ایران سفر کردند.
کرد:  عنوان  یاسوج  کشاورزی  و  معادن  صنایع  بازرگانی،  اتاق  رییس 
حضور هیئت اسلواکی در ایران نشانه تمایل به همکاری بیشتر با ایران در 

حوزه های مختلف اقتصادی است.
وی با اشاره به سفر قبلی خود به همراه وزیر امور خارجه ایران به کشور 
اسلواکی، بیان کرد: با پیگیری های انجام شده و به علت علاقمندی به این 
انتخاب  ارتباط اتاق یاسوج به عنوان اتاق معین کشور اسلواکی در ایران 

شده است.
نفر  هزار   700 دارای  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  اینکه  بیان  با  کیانی 
جمعیت است، افزود: وجود 25 درصد ذخایر نفت و گاز کشور و  تولید 
روزانه 500 تا 700 هزار بشکه نفت، 10 درصد منابع آبی کشور و مواب 

طبیعی و خدادادی بخشی از ظرفیت های این استان است.
وی با تأکید بر اینکه کهگیلویه و بویراحمد دارای یک هزار و 200 گونه 
صادرکنندگان  بزرگ ترین  جزو  استان  این  کرد:  عنوان  است،  گیاهی 

گیاهان دارویی به کشورهای اروپایی است.
کیانی با بیان اینکه استان کهگیلویه و بویراحمد به علت ارتفاع از سطح 
دریا زمینه استفاده از انرژی های پاک و تجدیدپذیر را دارا است، گفت: 
محصولات باغی و انواع میوه و مرکبات فرصت خوبی برای اجیاد صنایع 

تبدیلی در استان را مهیا کرده است.
وی با اشاره به مذاکراتی که در همایش اخیر ساریو انجام شد، تصریح 
کرد: مهم ترین مشکل برای فعالیت اقتصادی هر دو کشور مسائل بانکی 

است که در حال رایزنی برای رفع این مشکل هستیم.
کیانی از راه اندازی دفتر تجاری برای اتاق بازرگانی یاسوج به عنوان اتاق  
معین اسلواکی در براتیسلاوا خبر داد و گفت: این دفتر در آینده نزدیک 

با حضور سفیر اسلواکی افتتاح می شود.
وی خواستار حضور سفیر اسلواکی در استان کهگیلویه و بویراحمد شد 
تا از نزدیک ظرفیت های استان را مورد بررسی قرار دهد و افزود: بدون 
شک پس از اختلافات اخیری که از سوی دولت آمریکا به وجود آمده 
انجام مراودات  به  با هوشیاری بیشتری  باید  ایرانی  طرف های اروپایی و 
این  از  ممانعت  در صورت  قطع  به طور  که  چرا  بپردازند  خود  اقتصادی 
همکاری اروپا زیان خواهد کرد. لوبومیر گولیان سفیر کشور اسلواکی 
در جمهوری اسلامی ایران نیز در این نشست اظهار داشت: فصل جدیدی 
می شود.  آغاز   رسمی  به صورت  و  جلسه  همین  از  دو جانبه  مناسبات  از 
ایران و آمریکا  باتوجه به اختلاف بین دو کشور  گولیان تصریح کرد: 
این اتفاق می تواند یک فرصت جدید برای برای و همکاری بیشتر بین 

این دو کشور باشد.
در  اروپا هستیم، گفت:  اتحادیه  اینکه تحت سرپرستی  بر  تأکید  با  وی 
و  ارتباط  خواستار  وزیر  نخست  تا  جمهوری  رییس  از  سطوح  تمامی 
همکاری بیشتری با ایران هستیم و بدون شک این تعاملات نه تنها برای 

ایران سودمند است، بلکه برای اسلواکی نیز سودمند خواهد بود.
سفیرکشور اسلواکی در جمهوری اسلامی ایران افزود: چه هیئتی از سوی 
ایران و استان کهگیلویه و بویراحمد عازم اسلواکی شود و چه از سوی 
اسلکواکی وارد ایران شود ما آمادگی خود را برای همکاری های بیشتر 

با ایران اعلام می کنیم.
وی خاطرنشان کرد: در نشست اخیر با وزیر و مدیران اقتصادی کشورمان 
مشکلات پیش روی فعالان اقتصادی دو طرف را مطرح کرده و امید است 

در آینده نزدیک این مشکلات حل شود.

 650 واحد تولیدی با اشتغال 8500 نفر 
در کهگیلویه و بویراحمد وجود دارد

گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان   رییس 
650 واحد تولیدی در این استان وجود دارد که توانسته اند برای 8500 نفر 

اشتغال زایی ایجاد کند.
و  کهگیلویه  منطقه  ایسنا،  خبرنگار  با  گفت و گو  در  دیودیده  داریوش 
بویراحمد افزود: فعال شدن واحدهای راکد و نیمه فعال می تواند کاهش 

نرخ بیکاری استان تأثیرگذار شود.
وی بیان کرد: درکهگیلویه و بویراحمد 650 واحد تولیدی وجود دارد که 

این تعداد واحد توانسته برای 8500 نفر اشتغال زایی ایجاد کند.
تصریح  بویراحمد  و  کهگیلویه  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رییس 

کرد: در چهار ساله گذشته در استان 50 واحد راکد فعال شده است.
و  کهگیلویه  در  راکد  واحد  تعداد  این  راه اندازی  کرد:  عنوان  دیودیده 

بویراحمد برای 560 نفر اشتغال زایی به وجود آمده است.
وی گفت: 130 واحد از صنایع کهگیلویه و بویراحمد معادل 20 درصد 

راکد هستند.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد خاطر نشان 
کرد: در 6 ماهه نخست سالجاری 7 واحد راکد با اشتغال زایی 55 نفر وارد 

مدار کار شده است.
دیودیده بیان کرد: 300 نفر در سایت بهین یاب ثبت نام کردند که از این 
تعداد 130 نفر در خواست آن ها پس از بررسی تصویب و به بانک های 

عامل جهت دریافت تسهیلات معرفی شدند.
وی افزود: میزان اعتبار تسهیلات این تعداد 140 میلیارد تومان بوده که 

تاکنون به 9 واحد تسهیلات مورد نظر پرداخت شده است.
رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت کهگیلویه و بویراحمد اضافه داد: 9 
واحد تولیدی دراستان توانستند 160 میلیارد ریال تسهیلات رونق از محل 

سرمایه در گردش، سرمایه ثابت دریافت کنند.

خطبه خوانی و مراسم تعزیه در دانشگاه آزاد اسلامی بیضا
مراسم نمادین خطبه خوانی حضرت زینب )س( و تعزیه در دانشگاه آزاد اسلامی واحد بیضا برگزار شد. به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه 
آزاد اسلامی واحد بیضا، به مناسبت دهه اول ماه صفر غم و اندوه جان فرسای اسارت خاندان عصمت و رسالت مراسم نمادین خطبه خوانی حضرت زینب کبری)س( 
در دانشگاه آزاد اسلامی بیضا با حضور اساتید، کارکنان، دانشجویان و سایر محبین اهل بیت عصمت و طهارت در سالن آمفی تئاتر روباز واحد بیضا برگزار شد. 
سرپرست واحد بیضا هدف از برگزاری این مراسم معنوی را آشنایی دانشجویان و جوانان با قیام و نهضت عاشورا عنوان کرد و گفت »تعزیه خوانی ریشه در 
نهضت بزرگ عاشورا دارد که می تواند به عنوان یک برنامه فرهنگی و یک هنر مذهبی، دانشجویان و جوانان ما را با قیام ابا عبدالله الحسین )ع( آشنا و باورهای 
دینی آن را تقویت کند« دکتر علیرضا ملایی، این اقدام فرهنگی را گامی در جهت معرفی نهضت عاشورایی دانست و برگزاری مراسمات معنوی همچون 
خطبه خوانی و تعزیه خوانی حضرت زینب کبری )س( را بسیار مفید و شایسته معرفی کرد. به گزارش روابط عمومی واحد بیضا، این مراسم معنوی به همت معاونت 

فرهنگی و دانشجویی و بسیج دانشجویی واحد بیضا و سپاه فجر بیضا برگزار و با استقبال باشکوه دانشگاهیان و مردم شهر بیضا روبه رو شد.
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